



5D4N

马尼拉 + 内湖省 + 达雅台登火山 + 埃斯库德罗别墅

MANILA + LAGUNA + TAGAYTAY VOLCANO + VILLA ESCUDERO

Tour Code: NCC-4



Philippines 菲律宾



Casa Manila 卡撒马尼拉博物馆



Pagsanjan Falls 百胜滩瀑布



Fort Santiago 圣地亚哥城堡



Labasin Falls 瀑布餐厅

行程次序，以当地旅社安排为准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.



Picnic Grove  
达雅台野餐丛林公园



Las Pinas Bamboo Organ Church  
拉斯皮纳斯竹管风琴教堂



Labasin Falls  
Labasin瀑布餐厅



## SCHEDULE

### D1 DEPARTURE ✈️ MANILA (MOB/L/D)

- Casa Manila by Kalesa Ride (Horse Drawn Carriage)
- Fort Santiago
- Manila Cathedra
- Manila Bay
- Sm Mall Of Asia (Top 10 Biggest Mall In Asia)

### D2 LAGUNA DAY TOUR (B/L/D)

- Pagsanjan Falls (Include Small Boat)
- Watch Live Sewing at Embroidery Capital - Lumban (30 mins)

Optional Tour : Bamboo rafting (37 USD / Pax)  
 \* Min 2 & Max 4 pax per raft.  
 \* Subject to the total weight of passenger.  
 \* Please bring along slipper & clothes for change.

### D3 TAGAYTAY DAY TOUR (B/L/D)

- Las Pinas Bamboo Organ Church
- People's Park In The Sky
- Picnic Grove (Panoramic View Taal Volcano)

### D4 VILLA ESCUDERO DAY TOUR (B/L/D)

- Full Day Tour at Villa Escudero Day Tour
- Enjoy Lunch at Labasin Falls
- \* Please bring along slipper & clothes for change.

### D5 MANILA ✈️ DEPARTURE (B/MOB)

## TOURIST ATTRACTIONS:

### MANILA

- ◆ **Casa Manila** - The Casa Manila or "Manila House" is a living museum that features the lifestyle of an affluent Filipino family during the late Spanish colonial period. The façade of Casa Manila was patterned after a house that once stood at Jaboneros Street in the Chinese district of Binondo in the 1850's. The interior decor of the house follows the taste of the turn of the late 19th century where furniture and furnishings were sourced from Europe and China.
- ◆ **SM Mall Of Asia** - Mall of Asia is dubbed the largest mall in Asia with a variety of stores, eateries and entertainment options.

### LAGUNA

- ◆ **Pagsanjan Falls** - Pagsanjan Falls also known as Cavinti Falls (indigenous name: Magdapio Falls) is one of the most famous waterfalls in the Philippines. Located in the province of Laguna, the falls is one of the major tourist attractions of the region. The three-drop waterfall is reached by a river trip on dugout canoe, known locally as Shooting the rapids, originating from the municipality of Pagsanjan falls can also be reached from the top by a short hike from Cavinti. The boat ride has been an attraction since the Spanish Colonial Era with the oldest written account in 1894.
- ◆ **Embroidery Capital** - Lumban, located in the province of Laguna, has established itself as the "Hand Embroidery Capital of the Philippines." It is one of the oldest towns in the province and gets its name from the lumbang (candlenut) tree (Aleurites moluccanus). The designs are meticulously embroidered by hand on a variety of fabrics, including fine cotton, jusi, organza, and piña.

### TAGAYTAY

- ◆ **Taal Volcano** - Taal Volcano is an active complex volcano in the freshwater Taal Lake, about 50 km south of Manila. The 243-sq km Taal Lake partially covers the Taal Caldera, which was formed by the volcano's powerful prehistoric eruptions. The volcano continues to emit hot fumes and ashes today.
- ◆ **Las Pinas Bamboo Organ Church** - The Diocesan Shrine and Parish of St. Joseph, more commonly known as Las Piñas Church, is located in one of the city's oldest districts. It is home to the renowned Bamboo Organ of Las Piñas, a pipe organ made of bamboo that was built in 1816 by its first parish priest, Fr. Diego Cera de la Virgen del Carmen. Fr. Cera also built the pipe organs of the Manila Cathedral and the San Nicolas de Tolentino Church in the old walled city of Manila.
- ◆ **People's Park In The Sky** - A historical urban park and it's one of the most popular and most visited tourist attractions in the province of Cavite. It is located in Tagaytay City and it's just a two hours drive from Metro Manila. People's Park in the Sky offers tourists a breathtaking 360-degree view of Taal Volcano, Taal Lake, Tagaytay Highlands, and the surrounding municipalities of Tagaytay City and the surrounding provinces.

### VILLA ESCUDERO DAY TOUR

- ◆ **Villa Escudero** - A self-contained working coconut plantation, It was founded in the 1880s by Don Placido Escudero and his wife Dona Claudia Marasigan. Originally planted to sugarcane, the crop was converted to coconut by their son Don Arsenio Escudero in the early 1900s.
- ◆ **Labasin Falls** - The Labasin Waterfall Restaurant in Philippines is one of the most unusual restaurants as it gives one a chance to dine in the middle of a waterfall! Situated amidst the Villa Escudero Plantations and Resort, this restaurant is one-of-a-kind as it serves authentic seafood on bamboo tables while you enjoy the cool breeze of the surrounding forest and the refreshing waterfall.



✓ 4 Breakfast / 4 Lunch / 4 Dinner

Special Cuisine:

★ Filipino Cuisine



✓ Century Park Hotel or Similar Class x 4 Nights

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Taal Volcan  
塔阿尔火山



People's Park In The Sky  
空中人民公园



Sm Mall Of Asia  
亚洲SM购物中心



## 精简行程

### 第一天 出发 ✈️ 马尼拉 (机上用餐/午/晚)

- ☑ 卡撒马尼拉博物馆 (含马车)
- ☑ 圣地亚哥城堡
- ☑ 马尼拉大教堂
- ☑ 马尼拉湾
- ☑ 亚洲SM购物中心 (亚洲 10 大购物中心之一)

### 第二天 内湖省之游 (早/午/晚)

- ☑ 百胜瀑布
- ☑ 在刺绣之都  
- Lumban 观看现场刺绣 (30分钟)

自费项目: 乘坐竹筏 (每人USD 37)

\* 至少2人以及最多4人一排竹筏,

\* 以乘客总重量为准,

\* 请携带额外的衣服以备更换:

带您到瀑布下体验雷鸣般的瀑布

### 第三天 达雅台之游 (早/午/晚)

- ☑ 拉斯皮纳斯竹管风琴教堂
- ☑ 空中人民公园
- ☑ 达雅台野餐森林公园 (观望塔阿尔火山全景)

### 第四天 埃斯库德罗别墅之游 (早/午/晚)

- ☑ 全天艾斯库德罗椰子庄园之旅
- ☑ 在LABASIN 瀑布餐厅享用地道午餐
- \* 请携带额外的拖鞋和衣服以备更换

### 第五天 马尼拉 ✈️ 回程 (早/机上用餐)

## 观光景点:

### 马尼拉

- ◆ **卡撒马尼拉博物馆** - 卡撒马尼拉或“马尼拉之家”是一座活生生的博物馆, 展示了西班牙殖民时期晚期菲律宾富裕家庭的生活方式。卡萨马尼拉 (CASA MANILA) 的外观仿照 1850 年代岷伦洛 (BINONDO) 华人区 JABONEROS 街的一栋房屋设计。房子的室内装饰遵循19世纪末的品味, 家具和陈设均来自欧洲和中国。
- ◆ **亚洲SM购物中心** - 亚洲购物中心被称为亚洲最大的购物中心, 拥有各种商店、餐馆和娱乐场所。

### 内湖省

- ◆ **百胜滩瀑布** - 百胜滩瀑布也称为卡文蒂瀑布 (土著名称: 马格达皮奥瀑布) 是菲律宾最著名的瀑布之一。瀑布位于拉古纳省, 是该地区的主要旅游景点之一。三滴瀑布可通过独木舟河上游览到达, 当地称为“射击急流”, 源自百胜滩瀑布市, 也可以从卡文蒂徒步一小段距离到达瀑布顶部。乘船游览一直是一个景点自西班牙殖民时代以来, 最古老的书面记载是 1894 年。
- ◆ **帕埃特文化遗产中心之旅** - LUMBAN位于内湖省, 被誉为“菲律宾手工刺绣之都”。它是该省最古老的城镇之一, 因木板油桐 (ALEURITES MOLUCCANUS) 而得名。这些设计是在各种面料上手工精心刺绣而成, 包括优质棉布、JUSI、欧根纱和 PINA。

### 达雅台

- ◆ **塔阿尔火山** - 塔阿尔火山是位于马尼拉以南约 50 公里的淡水塔阿尔湖中的一座活火山。面积 243 平方公里的塔阿尔湖部分覆盖了塔阿尔火山口, 该火山口是由火山强烈的史前喷发形成的。今天, 这座火山继续散发着热气 and 火山灰。
- ◆ **拉斯皮纳斯竹管风琴教堂** - 圣约瑟夫教区神社和教区 (通常称为拉斯皮纳斯教堂) 位于该市最古老的地区之一。这里是著名的拉斯皮纳斯竹管风琴的所在地, 这是一种由竹子制成的管风琴, 由其第一位教区神父 FR. 于 1816 年建造。迭戈·塞拉·德拉·卡门圣母。神父。塞拉还在马尼拉古城墙内建造了马尼拉大教堂和圣尼古拉斯·德·托伦蒂诺教堂的管风琴。
- ◆ **空中人民公园** - 这是一个历史悠久的城市公园, 是甲米地省最受欢迎和参观人数最多的旅游景点之一。它位于大雅台市, 距离马尼拉大都会仅两个小时车程。空中人民公园为游客提供令人惊叹的 360 度塔阿尔火山、塔阿尔湖、大雅台高地以及大雅台市和周边省份的周边城市的壮丽景色。

### 埃斯库德罗别墅之游

- ◆ **埃斯库德罗别墅** - 它是一个设施齐全的椰子种植园, 由 DON PLACIDO ESCUDERO 和他的妻子 DONA CLAUDIA MARASIGAN 于 1880 年代创立。最初种植甘蔗, 后来由他们的儿子 DON ARSENIO ESCUDERO 在 1900 年代初期改为种植椰子。
- ◆ **LABASIN 瀑布餐厅** - 菲律宾的拉巴斯瀑布餐厅是最不寻常的餐厅之一, 因为它让人们有机会在瀑布中间用餐! 这家餐厅位于埃斯库德罗别墅种植园和度假村内, 独一无二, 在竹桌上供应正宗海鲜, 同时您可以享受周围森林的凉爽微风和清爽的瀑布。



✓ 4早餐 / 4午餐 / 4晚餐

风味餐:

★ 菲律宾风味餐



✓ 世纪公园酒店(马尼拉)或同级 x4晚

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。

# General Information

## · 马尼拉 MANILA ·



<b>货币</b> Currency 	Philippine Peso - PHP 菲律宾比索 - PHP	<b>信用卡</b> Credit Card 	* 许多信用卡在印尼都能通行 * Credit card are used widely in Indonesia
<b>货币兑换率</b> Exchange Rate 	100 PHP = MYR 8 100比索 = 马币 8 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	<b>拨号代码</b> Dial Code 	Philippines : +63 菲律宾 : +63
<b>电压</b> Voltage 	Voltage - almost always 100V 电压 - 100 伏特	<b>插座</b> Power Socket 	类型 / Type A - 双脚 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 双脚 + 1 圆脚 / 2 pin + 1 round pin
<b>时差</b> Time Different 	Philippines - No time different with Malaysia 菲律宾 - 时间与马来西亚时间标准时无相差	<b>行李托运</b> Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤。
<b>气候</b> Weather 	<input type="checkbox"/> Rainy Season 雨季 7月 - 10月 Jul to Oct 25°C - 31°C		<input type="checkbox"/> Hot Season 夏季 11月 - 6月 Nov to Jun 24°C - 32°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>
<b>飞机型号</b> Aircraft Type 	<p>A330</p>		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>



GD Partner: